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19 października odbyło się kolejne
posiedzenie Okręgowej Rady Lekarskiej,
które poprowadził przewodniczący, kol.
Stefan Sobczyński.

Na zebraniu podjęto jak zwykle
uchwały, umożliwiające pracę admi-
nistracyjną izby, a więc dotyczące praw
wykonywania zawodu oraz wytypowania
kandydatów na konkursy ordynatorskie 
i pielęgniarskie.

Kolega Wojciech Buxakowski, prze-
wodniczący Komisji Rejestru Lekarzy,
poinformował, że zgłosiło się kilku
kandydatów na lekarzy sądowych. Tym
samym WIL wywiązała się z nałożone-

go przez ustawę obowiązku, a że odzew taki nikły, no,
cóż…

Kolega Maciej Dzieciuchowicz przedstawił wyniki 
swoich rozmów z NFZ w sprawie dalszego druku i dystrybu-
cji recept. NFZ stanowczo odmawia, dlatego kolega prowa-
dzi negocjacje bezpośrednio z kilkoma drukarniami. 
W następnym Biuletynie przekaże wynegocjowane wzory 
i warunki umów.

Najważniejszą decyzją podjętą w tym dniu jest uchwała 
o kontynuacji remontu – inwestycji w siedzibie izby. Inwe-
stycja jest konieczna, aby dostosować budynek do pełnienia
funkcji publicznej. W głosowaniu zadecydowano ponadto, że
nie chcemy jako rada okręgowa budowy nowej siedziby (ze
względu na koszt: w pobliżu III ramy Poznania), że wolimy
zostać pod starym, dobrym adresem.

Omówienie posiedzenia Okręgowej Rady Lekarskiej
w dniu 19.10.2007 r.
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